
27100  墙面游戏  · Plug it 
游戏元素 • Game elements 
亚克力棒套装 · Acryl Sticks Set 3+

六种鲜艳色彩带来的多彩乐趣！
孩子们可以通过拼插来创造出各种图案。
在活动屋的背面，有一个火箭形状的图
案，并且可以重新拼插图案。并且，这个
洞洞板也可以用做孩子的数字学习启蒙。
亚克力棒也是完美的颜色光台，帮助孩子了解
颜色原理。此外，还会创造一个良好的氛围，孩
子们也会喜欢去触摸它们。三角袋也是非常理想
的收纳工具。
小贴士：三角收纳袋可以安装在火箭的下方，这
样插头在掉落的时候就会掉在柔软的布料收纳袋
中，不会发出噪音。
技能发展：提升精细动作，初级数学能力以及创
造力。

Colour fun in six bright colours!
The children can stick different motifs and pictures. On the back of the Activity house,  
the shape of a rocket is marked in colour. This shape can be re-plugged. The grid can 
also be used to practise first mathematical number sequences. 

The acrylic sticks are also perfect for the light table or explaining colour theory.  
They have a good feel and are pleasant to the touch. The triangular feltbag is ideal  
for storage. 

Our tip: Attach a rectangular storage bag underneath the rocket, then the sticks will fall 
directly into the felt storage bag and land there softly and silently.

Educational Areas: Developing fine motor senses, first mathematics, creativity.

52 
个个 |  pieces

个个   | Pieces:
6种颜色，共48根亚克力棒，一
个三角形的毛毡布收纳袋，3个

48 Acryl Sticks in 6 colours, 
1 felt storage bag “triangle”,  
3 fixing-plugs

亚克力棒有着色彩斑斓的颜色，让人印象深刻。与其他颜色的插头
搭配组合，可以在洞洞板上排列出很多的图案，呈现出独特的艺术
效果。当太阳光等明亮的光照射在亚克力棒上时，他们就会发出宛
如魔法一样的光芒，产生魔幻般美丽的视觉效果和光线氛围。

The colourful acryl sticks impress with their intense bright colours.  
Combined with other game plugs, they give a very special effect for  
the artwork. As soon as the sun or a bright light falls on them, the plugs 
begin to glow as if by magic. Magical light effects and a beautiful light 
atmosphere are created.

直接订购：毛毡布

收纳套：27098

      TIP!
Order directly: 

Felt storage bag     

     Set (27098)

提示：
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cryl sticks can be plugged in from both sides.  

SCAN ME!
快来扫我吧！ 探索更多的游戏元素！ |  

Discover more Game elements on:  
www.beleduc.de

亚克力棒可以从墙面

的
两

侧
拼

插
。



还有很多玩法待你去发
现! 更多好玩的游戏元
素、更多的变化等你去
探索!
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Made in China
EN71 and ASTM tested

Bitte Anschrift für Rückfragen aufbewahren.
Please retain for information.
Informations á conserver.
请保留包装材料上的产品信息。
Informatie te bewaren.  
Conservare per future referenze.
Guardar esta información para futuras referencias.

There is still so much 
to discover! More great 
play elements available. 
More variety and  
even more action!
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EPA TSCA Title VI compliant for formaldehyde 
Conforme à la norme EPA TSCA Title VI pour le formaldéhyde

DE: Achtung! Nicht für Kinder unter 3 Jahren geeignet. Kleine Teile. Erstickungsgefahr. 
EN: Warning! Choking hazard -Small parts. Not for children under 3 yrs.
FR: Attention! Risque d’étouffement – contient des petites pieces. Ne convient pas à 
des enfants de moins de 3 ans.
ES: Advertencia! PELIGRO DE ASFIXIA! Contiene piezas pequeñas que pueden ser 
tragadas. No apto para menores de 3 años.
IT: Attenzione! Parti di dimensioni ridotte. Pericolo di soffocamento. Non adatto a 
bambini al di sotto dei 3 anni. 
NL: Waarschuwing! Bevat kleine onderdelen die verstikkingsgevaar kunnen opleveren.  
Niet geschikt voor kinderen jonger dan 3 jaar.
CN: 注意:注意: 内含小零件，不适合3岁以下儿童使用，以免窒息


